

Protokoll
STYRELSEMÖTE NATTSLÄNDAN

När: Torsdagen den 9:e november klockan 18:00

Var: Hos Gina Assia, Bergkullevägen 532

Närvarande: Gina Assia Fredrik Bergstrand, Hazem Zainel, Ewa Petersson och Ingrid Stark

§1 Mötet öppnas

§2 Fastställa dagordningen

§3 Genomgång av föregående mötesprotokoll, 2023-09-14

-- Fredrik har pratat med Tim angående värmeslingorna och han tycker att vi har dom avstängda, men att vi låter dom ligga kvar utifall att dom behövs

§4 Status på specifika ärenden

--Stambyte-

Hasem väntar fortfarande på info angående kostnader för ev läckor de senaste 3-4 åren- Gina kollar pärmarna hon har fått från Hasse

§5 Ekonomi, Gina

--Ekonomiska läget – Medlemsavgifterna ej bokförda i samband med avräkningen, då det inte stämmer med uträkningarna

-- Hur har det gått med avvikelserna i el och värme-avräkningen?- Gina har pratat med Thomas- han har lagt med andra kostnader för husvagnsparkeringar och annat på avräkningen. Det var dock ganska många avvikelser. Gina skall prata med Hasse

--Vilken arbetsgång ska vi ha när medlemmar inte har betalat kvartalsavgiften?-
Följande beslutas:

En påminnelse skickas ut efter 14 dagar. Om det inte betalas då, så går Fredrik dit och knackar på och pratar med dem.

§6 Behandling av ärenden som styrelsen har åtagit sig

- Arbetsgrupper (elbilsladdning och batteribyte)- Man har inte lyckats hitta något datum som alla kan ha möte ännu
- Byta batterier- När man byter batterierna, så krävs det en viss arbetsgång. Fredrik har pratat med Thomas angående instruktion, men Thomas anser att instruktionen är hans, då han har skrivit ihop den och vill därför ha betalt för den.
Eva mailar Metrima och ber om en instruktion för batteribyte. Instruktionen går vidare till Batteribytesgruppen- Gina sammankallar en grupp med bl a Tim
- Städdagen- Det bestäms att vi hoppar över höstens städdag i år.
Dock behöver blomlådorna ställas in- Fredrik skriver på FB ang detta. Fredrik åtar sig även att köpa in och sätta ut snökäppar
- Angående ravinen mot Ryrbäcken meddelar kommunen, via mail att man har sett över informationen som man har i ärendet och att man vill komma och göra en ny bedömning till våren.

§7 Övriga frågor

- Nycklar till styrelsemedlemmar- Eva fixar till Hasem
- Meddela Samfällighetsföreningsregistret- Fredrik har meddelat
- Sandlådorna- Eva kolla med sin kontakt, vad man ev kan göra åt att det katterna använder de stora sandlådorna som ”kattlådor”
- Snöskottning behöver bokas- Gina kollar och beställer
- Info ang vad som gäller när det gäller klippning av buskar skall skickas ut. På många ställen är buskarna alldeles för höga, det skymmer sikten och därmed ökar risken för olyckor.
- Det har varit en läcka i undercentralen som har fixats
- En garagedörr har fixats med ny vajer- räkning kommer till Gina
- Hasem har förslag på hur man kan ordna ytterligare parkeringar
- Det är många bilar som parkerar här, som inte hör hit- Fredrik föreslår att vi läggen en mall på hemsidan, så att vi kan hjälpas åt att lappa bilarna

§8 Nästa möte

När: Torsdagen den 1:a februari klockan 18:00

Var: Hos Hazem Zainel, Bergkullevägen 468

Gina Assia, Bkv 532
Ingrid Stark, Bkv 510
Ewa Petersson, Bkv 476
Hazem Zainel, Bkv 468
Fredrik Bergstrand, Bkv 484

PS, meddela om ni inte kan delta

Vid protokollet

Justeras

.....
Ingrid Stark

.....
Fredrik Bergstrand, ordf